
 Zápis z 6. jednání Komise pro Smart City a energetiku 

Rady města Nového  Města na Moravě   
 

Přítomni: viz prezenční listina 

Datum jednání: 07.10.2024 

Garant RM: Bc. Jaroslav Lempera 

Hosté: (viz prezenční listina) 

 

Předsedou navrhovaný program:  

1) Zahájení 

2) Požadavky RM/pověřeného člena RM  

3) Vlastní iniciativní náměty z komise  

1) Zahájení  

Předseda komise přivítal všechny přítomné, poté zahájil jednání komise.  

Předseda komise se členů dotázal, zda mají nějaký návrh na doplnění programu.  

Členové komise souhlasí s navrženým programem a nemají žádné připomínky ani doplnění.  

V tomto bodě byla komise dále seznámena s průběhem výstavby a chodu fotovoltaických 

elektráren, a to ze strany Ing. Janovské z odboru INV. Další informace v příštím roce. 

 

Členové komise schvalují následující program jednání: 

1. Zahájení 

2. Požadavky RM/pověřeného člena RM 

a) Vyhodnocení změn webu – zejména zpětné vazby ze strany uživatelů po přidání možnosti 

    oznamovat chyby v obsahu 

b) Představení mobilní aplikace města a informování o změnách ve veřejném rozhlase města                                                       

Hlasování: PRO: 7 PROTI:  ZDRŽEL SE: 0 OMLUVEN: 2 NEHLASOVAL:  0     

schváleno 

 

2) požadavky RM/pověřeného člena RM 

a) Předseda komise informoval členy o požadavku RM o Vyhodnocení změn webu – zejména 

zpětné vazby ze strany uživatelů po přidání možnosti oznamovat chyby v obsahu, a požádal 

jejich prezentaci ze strany zástupce IT oddělení města NMnM.  

Z vyjádření zástupce IT oddělení, po implementaci tzv. tlačítka ,,Našli jste v obsahu chybu? 

Dejte nám o tom vědět.“ podněty začínají chodit. 

 

Komise z důvodů proběhlé diskuze s IT oddělením a implementace navrhovaných změn 

uvedených v minulém zasedání: 

- bere na vědomí předložené informace 

 

Usnesení:  

Doporučujeme RM navrhovanou úpravu webu dle předložených informací od IT oddělení, 

včetně pověření osoby zodpovědné za hledání neaktuálností na webu města, která bude ve 

spolupráci s IT oddělením tyto nepřesné či neaktuální informace filtrovat a tak eliminovat 

možnosti chybných/nefunkčních prokliků na webových stránkách města. Na zvážení je také, 

informaci o tzv. tlačítku ,,Našli jste v obsahu chybu? Dejte nám o tom vědět.“ na webu, 

zveřejnit například v periodickém tisku Novoměstsko. 

 

Hlasování: PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 OMLUVEN: 2 NEHLASOVAL:  0    

schváleno  

Zásadně odlišné stanovisko k usnesení uplatněno: ANO/NE jaké: ………….. 

 



b) Předseda komise informoval členy o informaci RM o zkušebním spuštění mobilní aplikace 

města a informování o změnách ve veřejném rozhlase města. 

 

Komise z důvodů získaných informací od IT oddělení a oddělení SMM: 

- souhlasí se spuštěním mobilní aplikace NMNM do ostrého režimu, s návazností na změnu 

úpravy veřejného rozhlasu – hlášení pouze za účelem krizového hlášení a spouštění sirén s 

platností od 01.01.2025. Všechny hlášení veřejného rozhlasu budou ke spuštění 

prostřednictvím mobilní aplikace, na webových stránkách města, případně na zavolání na 

bezplatné telefonní číslo, kde si budou moci občané aktuální hlášení poslechnout. 

 

Usnesení:  

Doporučujeme RM spuštění mobilní aplikace NMNM a změnu úpravy veřejného rozhlasu – 

hlášení pouze za účelem krizového hlášení a spouštění sirén, na základě získaných informací 

od odboru IT, SMM a starosty města, včetně návrhu komise na osazení několika tzv. 

informačních kiosků s přehráváním aktuálních hlášení veřejného rozhlasu. Komise 

doporučuje o těchto změnách důsledně a včas informovat občany prostřednictvím městských 

informačních kanálů. 

 

Hlasování: PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  OMLUVEN: 2 NEHLASOVAL:  0    

schváleno  

Zásadně odlišné stanovisko k usnesení uplatněno: ANO/NE jaké: ………….. 

 

Dle dodatečného požadavku RM, žádá starosta města Komisi pro Smart City a energetiku, do 

příštího jednání komise zapracovat k uvážení možnosti rozšíření placení parkovného 

prostřednictvím aplikace ParkSimply i na jiné lokality, včetně návrhu efektivní kontroly 

placení parkovného. 

 

Upozornění:  

Výstupy z komise jsou jen jedním z podkladů pro rozhodování rady města a konečná 

rozhodnutí rady města se tak mohou lišit.  

 

 

Dne: 07.10.2024 

Zapsal: Zdenek Haller v.r. 

 

Schválil: Ing. Jan Motyčka v. r. 


